
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2007-04-03, § 2 

 
 Tid: 3 april 2007 kl 16.30 – 17.20 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 23 april 2007 
  

 
 
Mikael Söderlund Mirja Räihä Järvinen 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mikael Söderlund (m), ordförande  
Mirja Räihä Järvinen (s) vice ordförande  
 
Berthold Gustavsson (m)  
Annika Davidsson (m)  
Inge-Britt Lundin (fp)  
Anders Broberg (kd) §§ 1-21 
Jan Valeskog (s)  
Jimmy Lindgren (s)  
Torhild Lamo (v)  
Mats Lindqvist (mp)  

 
Ersättare 

 Lars Bengtson (m) tjänstgörande 
Bo Arkelsten (m) tjänstgörande 
Anna Lund (m) tjänstgörande §§ 22-28 
Christoffer Kuckowski (m)   
Anna Manhag (m)  
Åsa Nilsson Söderström (fp)  
Adnan Bozkurt (s) tjänstgörande 
Milly Namiro Darlson (s)  
Lars Randerz (s)  
Kajsa Stenfelt (v)  
 

 
Tjänstemän 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Erik Andersson, Louise Bill, Ted Ell, Lars Jolérus, 
Eva Leijon, Mats Fager, Ulla Ritzén, Christina Durling, Peter Gran och Marita 
Söderqvist samt borgarrådssekreterarna från roteln Magnus Thulin. 

 



  

 § 2 
Frågor för beredning och information från kontoret 
 
Frågor 
------- 
Fråga rörande besättning av tjänster i kontorets nya organisation och fråga rörande 
utskick av nämndhandlingar ställdes och besvarades. 
 
 
Skrivelser för beredning 
----------------------------- 
Anmälan gjordes av inkomna skrivelser till trafik- och renhållningsnämnden enligt 
följande: 
 
1. Skrivelse om att anlägga cykelbanor på sidogator från ordföranden Mikael 
 Söderlund (m), ledamoten Inge-Britt Lundin (fp) och ledamoten Anders Broberg 
 (kd). 

2. Skrivelse angående Sibeliusgången i Akalla från vice ordföranden Mirja Räihä 
 Järvinen (s). 

3. Skrivelse angående utveckling av sms-tjänster från vice ordföranden Mirja Räihä 
 Järvinen (s). 

4. Skrivelse om kompletterande redovisning av cykeltrafikens betydelse i 
 Stockholmstrafiken från ledamoten Jan Valeskog(s) 

5. Skrivelse om en ny inriktning på stadens politik, om att som lösning på 
 partikelproblemen spola stadens gator från ledamoten Jan Valeskog (s). 

Beslut 
Trafik- och renhållningsnämnden beslöt att överlämna skrivelserna till trafikkontoret 
för beredning. 
 
 
Information om Samverkansövning 2007 
------------------------------------------------- 
Tjänstemannen Eva Leijon berättade om Samverkansövning 2007 (SAMÖ 2007) som 
är en övning i Krisberedskapsmyndighetens (KBM) regi. Flera aktörer är inblandade, 
där i bland Stockholms stad centralt och trafikkontoret. 
 
Beslut 
Trafik- och renhållningsnämnden tackade för informationen. 
 
 
Information om dagvattenlösningar rörande kv Mattisborgen 
--------------------------------------------------------------------- 
Tjänstemannen Lars Jolérus svarade på fråga som ställdes på nämndens sammanträde 
den 15 mars av ledamoten Mats Lindqvist (mp) om dagvattenlösningar rörande 
detaljplan för kv Mattisborgen. 
 
 
Beslut 



  

Trafik- och renhållningsnämnden tackade för informationen. 
 
 
Information om betongklumpar vid korsningen Ringvägen/Götgatan 
------------------------------------------------------------------------------------ 
Tjänstemannen Lars Jolérus svarade på fråga från ledamoten Mats Lindqvist (mp) om 
betongklumpar vid korsningen Ringvägen/Götgatan. Det finns ett behov av 
information till dem som bor och arbetar i området. Kontoret kommer att se över 
skyltningen på platsen. 
 
Beslut 
Trafik- och renhållningsnämnden tackade för informationen  
 
 
Anmälan av Ekonomisk uppföljning månad 3/2007 
------------------------------------------------------------- 
 
Beslut 
Trafik- och renhållningsnämnden beslöt att lägga anmälan till handlingarna. 
 
 
Anmälan av förvaltningschefens semester 
-------------------------------------------------- 
 
Beslut 
Trafik- och renhållningsnämnden beslöt att godkänna förvaltningschefen Magdalena 
Bossons semester och utsedda vikarier. 
 
 
Deltagande i konferens i branschorganisationen Avfalls Sveriges regi  
------------------------------------------------------------------------------------ 
 
Beslut 
Trafik- och renhållningsnämnden beslöt att förvaltningschefen Magdalena Bosson och 
tjänstemannen Marita Söderqvist deltar i konferensen för nämndens räkning. 
 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Åse Geschwind 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 
 


